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Zápis č.2/17-21 z jednání výboru oddílu veslování TJ Chemička Ústí nad Labem 
 
Datum: 15. 12. 2016 
Přítomni: J. Přibyl, L. Pavlovský, J. Kulesa, J. Pokorná, J. Janus 
Omluveni: P. Herink 
Hosté: 
 
Úkoly: 

 Zajistit nákup a fakturaci schváleného lodního materiálu. 
Zodpovídá: L. Pavlovský, termín: 15. 12. 2016 - splněno 

 Zajistit odborné stanovisko ke zdravotnímu stavu stromu (akát) odboru životního 
prostředí MMÚ. Popř. zajistit pokácení stromu (ve spolupráci s L. Pavlovským). 
Zajistí: J. Přibyl, Termín: 31. 3. 2017 - probíhá 

 Zajistit prořez stromů a náletů v areálu loděnice. 
Zajistí: L. Pavlovský, Termín: 31. 3. 2017 – probíhá 

Nové úkoly: 

 Svolat jednání Trenérské rady a projednat dílčí stanovisko pro potřeby rozhodnutí 
Výboru oddílu o přestupu N. Malovcové, P. Malovce a A. Malovcové do TJ Spartak 
Boletice. 
Zajistí: J. Kulesa, Termín: do 17. 1. 2017 

 Zajistit potřebný počet šeků MMÚ pro distribuci rodičům. 
Zajistí: J. Přibyl, Termín: do 31. 12. 2016 
 

Výbor oddílu schvaluje: 

 příspěvek na školné L. Pavlovské - studium Trenérské školy (licence A) 3.500,- Kč (pro 
3, proti 0, zdržel se 1), 

 nákup sportovní pomůcky – vytyčovací mety pro potřeby trenérů žactva (pro 4, proti 
0, zdržel se 0), 

 jmenování J. Šimůnka do funkce – správce loděnice (pro 4, proti 0, zdržel se 0), 

 nákup toneru do tiskárny J. Pokorné pro potřeby vedení účetnictví oddílu (pro 4, proti 
0, zdržel se 0). 

Informace: 

 J. Přibyl a J. Pokorná informovali výbor o stavu vzniku pobočného spolku veslování. TJ 
intenzivně pracuje na zapsání hlavního i pobočných spolků TJCHÚ. 

 L. Pavlovský informoval výbor o průběhu nákupu schváleného sportovního materiálu. 
Různé:  

 Výbor oddílu projednal žádost o přestup N. Malovcové, P. Malovce a A. Malovcové do 
TJ Spartak Boletice. Pro potřeby konečného rozhodnutí pověřil kapitána J. Kulesu 
zpracováním dílčího stanoviska Trenérské rady. 
 

Termín dalšího zasedání: 17. 1. 2017 od 18:00 hod. v kanceláři oddílu. 
Zapsal: J. Přibyl 
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